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Referat bestyrelsesmøde 4/7-2021 via Teams (Pga. Corona situationen) 

 

• Rykket for referat fra Generalforsamlingen (Dirigent på ferie, derfor forsinket) 

• Regnskab (alle bilag) for hele året 2021 samt budgettal er lagt i nyt Foreningssystem 

• MSP-hjemmeside skal overdrages til Grundejerforeningen og vi skal finde en ny WEB master 

• Problematik omkring at grundejere har inddraget fællesarealer til deres matrikler i form at 

hegn, hæk mm. Forespørgsler om at kunne gøre det samme indløber fra nytilkomne. Enig 

bestyrelsesbeslutning er, at inddragede arealer skal tilbageleveres og gartner skal have adgang 

til vedligehold. 

• Søen: Vi venter stadig på godkendelse til udsættelse af Karper + muslinger 

• Veje: Veje skal gennemgås før Påske og inden efterårsferie. Der mangler stadig at blive etableret 

vej ved de nye huse. Bygherre rykkes igen.  

• Dræn: Der skal lægges en overordnet og langsigtet plan for vedligehold/løsning af stadig større 

mængder vand så vi ikke bruger en masse penge på spulevogne mm. som kun virker kortsigtet. 

• Legepladssag og ulovlige skure: Arbejdet pågår stadig 

• Paddel Tennis v/Bowlingcenter. Ønske om adgangsvej til MSP indkørsel/vej afvist af enig 

bestyrelse 

• Alle stemt for konstitueringen af ny bestyrelse uden indvendinger 

• Næste møde “Walk in the Park” Hele bestyrelsen skal rundt i MSP 

 

 

 


